

GLOSSARY: Week 5

قاموس مصطلحات : الأسبوع 5



<p>Compost - <i>noun</i> - A plant material that is broken down and added to soil to help plants to grow.</p>	<p>السماد - اسم - مادة نباتية متحللة يتم إضافتها إلى التربة لمساعدة النباتات على النمو.</p>
<p>Dig - <i>verb</i> - The action of breaking up or moving soil, which helps to make a hole when planting. It can be done using your hands or a tool such as a spade or a trowel.</p>	<p>حفر - الفعل - هو عملية كسر أو تحريك التربة قصد الحصول على حفرة عند الزراعة. يمكن الحفر باستخدام اليدين أو أداة مثل المجرفة أو الجاروف.</p>
<p>Hole - <i>noun</i> - An empty space in the ground, which a plant may be planted in.</p>	<p>حفرة - اسم - مساحة فارغة في الأرض يمكن زرع النباتات بداخله.</p>
<p>Plant - <i>verb</i> - The action of putting a seed or plant in the ground so it can grow.</p>	<p>الزرع - الفعل - هو وضع البذور أو النباتات في الأرض لتتمكن من النمو.</p>
<p>Pot - <i>noun</i> - A pot is a container in which plants can be kept in to grow on display. They can be made from clay, plastic and recycled materials like paper.</p>	<p>أصيص - اسم - هو وعاء يمكن فيه الاحتفاظ بالنباتات لتنمو وهي معروضة. يمكن أن تكون مصنوعة من الطين والبلاستيك أو مواد أعيد تدويرها مثل الورق.</p>
<p>Root - <i>noun</i> - The part of a plant that grows down into the earth to hold the plant in the ground and to get water and food.</p>	<p>الجدور - اسم - جزء من النباتات ينمو داخل الأرض لتثبيت النبتة بالأرض والحصول على الماء والغذاء.</p>
<p>Soil - <i>noun</i> - The top layer of earth in which plants can grow.</p>	<p>التربة - اسم - الطبقة العليا من الأرض التي يمكن أن تنمو فيها النباتات.</p>
<p>Spade - <i>noun</i> - A tool with a long handle and a flat metal blade that is used for digging large areas of soil.</p>	<p>المجرفة - اسم - أداة ذات مقبض طويل وشفرة معدنية مسطحة تستخدم لحفر مساحات كبيرة من التربة.</p>
<p>Trowel - <i>noun</i> - A small tool with a handle and a curved metal blade. It is used for digging small holes and lifting plants.</p>	<p>الجاروف - اسم - أداة صغيرة بمقبض وشفرة معدنية منحنية. يستخدم لحفر الثقوب الصغيرة واقتلاع النباتات.</p>